



Date: 13 January 2021

التاريخ : 13 يناير 2021

Company disclosure – Impairment
Assessment on Plant & Machinery

Al Kamil Power Company SAOG (the "company") advises the Capital Market Authority, the Muscat Securities Market and the Investors' community as follows:

The company's current Power Purchase Agreement expires on 31st December 2021 and the company has participated in the Power 2022 Procurement Tender Process. The outcome of the Power 2022 Tender Process has been delayed due to unforeseen reasons including but not limited to the impact of the current pandemic on the power sector.

As is mandatory at the end of each reporting period, the company has made an assessment as to whether there is any indication that its Plant & Machinery is impaired in accordance with IAS 36 "Impairment of assets". Given the uncertainty around the extension of Power Purchase Agreement, the company has reviewed the possible future scenarios and evaluated them by assigning appropriate weightages and estimating present value of future cash flows.

Based on the assessment, the company will recognize in the Statement of Comprehensive Income for the year ended 31st December 2020, an Impairment of Plant & Machinery of approximately RO 6.965 million (net of deferred tax credit). This non-cash charge represents estimated excess of the carrying value (net book value) over the net present value of future cash flows. This is subject to review by the external auditors of the company.

Abdullah Al Rawahi
Chief Executive Officer



عبدالله الرواحي
الرئيس التنفيذي

إفصاح الشركة – تقييم انخفاض قيمة الآلات والمعدات للمحطة

ترغب شركة الكامل للطاقة ش م ع ع بأن تطلع المستثمرين الكرام و سوق مسقط للأوراق المالية والهيئة العامة لسوق المال بالتالي:

تنتهي إتفاقية شراء الطاقة الحالية في 31 ديسمبر 2021م، وقد شاركت الشركة في مناقصة شراء الطاقة 2022م. لقد تأخرت نتائج مناقصة الطاقة 2022م لأسباب غير متوقعة بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر تأثير الجائحة الحالية على قطاع الطاقة.

كما هو الزامي في نهاية كل فترة تقرير، قامت الشركة بإجراء تقييم لمعرفة ما إذا كان هناك أي مؤشرات على انخفاض قيمة الآلات والمعدات للمحطة وفقاً لمعيار المحاسبة الدولي رقم 36 "إنخفاض قيمة الأصول". نظراً لحالة عدم اليقين بشأن تمديد إتفاقية شراء الطاقة، قامت الشركة بمراجعة السيناريوهات المستقبلية المحتملة وتقييمها من خلال تعيين الأوزان المناسبة وتقدير القيمة الحالية للتدفقات النقدية المستقبلية.

بناءً على التقييم، تفصح الشركة في بيان الدخل الشامل للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2020م، بإنخفاض قيمة المعدات و الآلات بحوالي 6.965 مليون ريال عماني (بعد خصم الإئتمان الضريبي المؤجل). تمثل هذه الرسوم غير النقدية الزيادة المقدرة في القيمة الدفترية (صافي القيمة الدفترية) على صافي القيمة الحالية للتدفقات النقدية المستقبلية. يخضع هذا للمراجعة من قبل مدققي الحسابات الخارجيين للشركة.